

TASTE OF LIFE

加西版 | Canada West | October 2017



JOO KIM TIAH *BUILDING A LEGACY* 壯志凌雲

THE FOUNDATION OF LUMINARIES
復興未來

A WORLD OF WONDERS
尋寶奇兵

JOURNEYS THROUGH JORDAN
沙漠綠洲上的博物館



GOLDEN AGE 金色年華

輝煌的金色總是難掩滿目的閃耀與華麗，如果想平衡一下鋒芒，就用大地色系那寬容的氣息來為它打造一方沉厚的舞臺吧！

From bold bronze to antique gilding and darkened earthy palettes, gold's brilliance opens up a sophisticated spectrum beyond polished shine, with precious-metal shades to highlight every space.

Produced and Chinese Text by **Rui Chen**
English Text by **Kate Missine**



1



2



3



5



4



Hermès



6

1. Marge Carson Palms Display Cabinet \$9,995
五層的陳列櫃本身被精心打造出了如古董般的質感，鑲嵌著黃銅邊框的玻璃櫃門和隔板華麗又堅固可靠。
Antique textured wood and brass inlays in the glass doors and shelves make this cabinet the perfect stage for displaying your treasures.
At Paramount Home & Design, (604) 273-0155
paramounthome.ca

2. Century Furniture Duke of York Bench \$1,895
金屬鉚釘描畫出如同古希臘游吟詩人手中里拉琴的形狀，流露著古典美的矮凳好似一曲清透的吟唱。另有皮革款可供選擇。
Studded with brass nailhead trim, this bench's scrolling shape evokes the classical lyre of ancient Greek poets. Also available in a leather version.
At Paramount Home & Design, (604) 273-0155
paramounthome.ca

3. Christopher Guy Gibson Table \$3,735
黑色意大利卡拉拉桌面高貴地漂浮在古銅色的簡練三角骨架上，簡潔優雅。
A black Italian Carrara marble top balances gracefully upon the sleek martini table's dark bronze pyramidal metal base.
At Jordans Interiors, (604) 733-1174
jordans.ca

4. Baker Furniture Iolite Chandelier Price upon request
貝殼樣的金色燈罩寧靜地呵護著珍珠般的燈泡，為空間灑下一片安詳。
Five antique bronze 'shells' cradle pearl-like alabaster diffusers, suspended on a simple polished brass base.
At Brougham Interiors, (604) 736-8822
broughaminteriors.com

5. Bernhardt Fitzgerald Sofa, \$2,995
扶手和靠背處起伏的線條彷彿蕩漾出金色的波浪，復古的鉚釘和纖細的沙發腳則愈加勾勒出了優雅的框架。
The sofa's antiqued gold fabric and elegantly curved lines create the illusion of sweeping golden dunes. The retro rivets and slender legs add refinement to the frame.
At Paramount Home & Design, (604) 273-0155
paramounthome.ca

6. Pacific Rug Bamboo Silk Rug 8'x10' \$5,500
竹子柔滑的纖維同精美的真絲共同編織出大地般的深邃色彩，彷彿是對大地母親的讚頌。
Organic bamboo and fine silk interweave in a rug that tributes Mother Earth with an organic palette of earthy shades, from deep brown to golden wheat.
At Pacific Rug Gallery, (604) 986-8585
pacificruggallery.com